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Vragen van het lid Visser (VVD) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu 
over de berichtgeving dat Rotterdam tegen de huidige plannen voor de 
A13/A16 is (ingezonden 7 september 2015) 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Leefbaar Rotterdam torpedeert plan 
rijksweg A13/A16»?1 

Vraag 2
Herkent u de in het artikel geuite kritiek dat Rotterdam het minste geld krijgt 
en dat het bewonersparticipatietraject is mislukt? 

Vraag 3
Hoe verloopt het contact met de gemeenten Rotterdam en Lansingerland 
over dit onderwerp? 

Vraag 4
Hoeveel (rijks-)geld is er reeds voor bovenwettelijke en wettelijke inpassings-
maatregelen gereserveerd? Hoe verhoudt zich dit tot andere MIRT-projecten? 

Vraag 5
Hoe is het inspraak- en besluitvormingsproces tot op heden verlopen als het 
gaat om het Tracébesluit en de inpassingsmaatregelen? Welke inspraak is er 
tot op heden geweest? Door wie en hoe is dit georganiseerd en wat is er mee 
gedaan? Welke rol hebben de gemeente Rotterdam en de regio in dit proces 
gespeeld?

1 http://www.nu.nl/binnenland/4118336/leefbaar-rotterdam-torpedeert-plan-rijksweg-a13a16.html
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